

臺北市立大同高中112學年度第2學期第01次定期考試

8年級 國文 班級範圍:01班~07班 組別範圍:第一組~第一組 標準答案

1	B	2	C	3	A	4	C	5	B
6	C	7	D	8	A	9	C	10	A
11	C	12	A	13	D	14	D	15	D
16	A	17	D	18	C	19	B	20	A
21	C	22	C	23	D	24	B	25	D
26	C	27	A	28	B	29	B	30	A
31	C	32	D	33	C	34	B	35	D
36	C	37	C	38	D	39	B	40	A
41	B	42	B	43	D	44	A	45	C
46		47		48		49		50	
51		52		53		54		55	
56		57		58		59		60	
61		62		63		64		65	
66		67		68		69		70	
71		72		73		74		75	
76		77		78		79		80	
81		82		83		84		85	
86		87		88		89		90	
91		92		93		94		95	
96		97		98		99		100	

班級：_____座號：_____姓名：_____

一、國字注音（每題 1 分，書寫時請注意題號）

①	②	③	④	⑤
ㄋㄧ	ㄘ	ㄟ	ㄉ	ㄟ
⑥	⑦	⑧	⑨	⑩
ㄟ	嗽	迴	馮	閏

手寫	選擇	作文	國文總分
20	74	6	

二、注釋（每題 1 分，書寫時請注意題號）

①	檢核	②	拱手行禮
③	靠近	④	責怪
⑤	任意妄為，毫無顧忌	⑥	病弱精神不振的樣子
⑦	模糊難以分辨的樣子	⑧	指上級所指示的軍事行動
⑨	憤恨不平的樣子	⑩	責任重大路途遙遠，需要長期艱苦奮鬥

臺北市立大同高中112學年度第2學期第01次定期考試

8年級 英語 班級範圍:01班~07班 組別範圍:第一組~第一組 標準答案

1	A	2	A	3	C	4	C	5	A
6	B	7	B	8	B	9	C	10	C
11	A	12	A	13	B	14	B	15	C
16	C	17	B	18	D	19	B	20	D
21	B	22	D	23	C	24	A	25	A
26	A	27	D	28	A	29	C	30	C
31	B	32	C	33	D	34	B	35	C
36	D	37	B	38	A	39	D	40	C
41	C	42	D	43	A	44	A	45	B
46	B	47		48		49		50	
51		52		53		54		55	
56		57		58		59		60	
61		62		63		64		65	
66		67		68		69		70	
71		72		73		74		75	
76		77		78		79		80	
81		82		83		84		85	
86		87		88		89		90	
91		92		93		94		95	
96		97		98		99		100	

班級：_____ 座號：_____ 姓名：_____

手寫

段考

得分

總分

答案卷(請用藍筆或黑筆作答)

一. 請在前方填入完整的單字 (每題 1 分, 5%)

1. refrigerator We didn't finish the strawberry cake, so we put it in the r_____ or to stop it from going bad.
2. wore Sandy w_____ e a shirt and a pair of pants to work today because she had an important meeting.
3. strange There is something s_____ e about your new friend. You should be careful when you're with him.
4. useful English can be u_____ l when you want to talk to foreigners(外國人).
5. file David didn't save the f_____ e before he took the lunch break. When he came back, the computer was out of order. He might have to do the report all over again.

二. 根據提示字, 填入正確的原級、比較級或最高級形容詞於格線中。(每題 1 分, 5%) 各 0.5 分

1. Gina is thinner (thin) than she was last year, so her old skirt is too large (large) for her.
2. Cynthia often helps her classmates. She is a nice the nicest (nice) student in her class.
3. The pancake is NT\$100, the pie is NT\$500, and the cake is NT\$800. So, the pancake is the cheapest (cheap) of the three.
4. I am as young (young) as Emily. We are both fourteen years old.
5. Henry is twelve, and Lisa is fifteen. She is older/elder (old) than him.

三. 依提示作答 (每題 2 分, 8%) 分段給分, 劃線部分內全對得 1 分

1. Eating healthy food is important. Exercising is important, too. (用 as...as...合併句子)

Eating healthy food is as important as exercising.

2. Amanda is 45 kilograms. Beth is 50 kilograms. Dora is 60 kilograms. kilogram(s)公斤

(用 Dora...of the three. 改寫)

Dora is the ^{heaviest} ~~fattest~~ of the three.

3. 藉由給舊衣服新的生命, 我們會製造更少的垃圾。(中翻英)

By giving new life to old clothes, we ^{can} ~~will~~ make less ^{garbage} ~~trash~~.

4. 很多人想要很時尚, 但沒有事情比地球更重要。(中翻英)

Many people want to be ^{fashionable} ~~in fashion~~ _{in style}, but nothing is more important than the Earth. but the Earth is more important than any thing.

臺北市立大同高級中學國中部 112 學年度第 2 學期八年級數學科第一次定期評量答案卷

範圍：翰林版第四冊 1-1~3-1

八年 班 號 姓名

一、填充題：(每格 4 分，76 分)

1	2	3	4	5
B, C, D, E	A, C	C, D	B, E	9
6	7	8	9	10
-46	93	111	$\frac{49}{2}$	16
11	12	13	14	15
$\frac{1}{8}$	10	6	$y = -2x + 7$	$-\frac{1}{4}$
16	17	18	19	
18	98	113	109	

二、計算題：(共 24 分；需寫計算過程，否則 0 分)

1. $\angle C = 12^\circ$	2. $80^\circ, 120^\circ, 160^\circ$
3. (1) $y = \frac{1}{2}x + 50$	(2) 20分
4. (1) 18個	(2) 1000元
	(3) 324000元

臺北市立大同高中112學年度第2學期第01次定期考試

8年級 社會 班級範圍:01班~07班 組別範圍:第一組~第一組 標準答案

1	C	2	B	3	A	4	D	5	C
6	B	7	D	8	A	9	D	10	A
11	B	12	C	13	B	14	D	15	C
16	A	17	C	18	A	19	B	20	D
21	A	22	B	23	A	24	B	25	A
26	B	27	C	28	C	29	B	30	A
31	C	32	A	33	C	34	C	35	D
36	D	37	D	38	A	39	A	40	D
41	C	42	B	43	D	44	B	45	D
46	D	47	B	48	A	49	A	50	B
51	C	52	B	53	C	54	D	55	
56		57		58		59		60	
61		62		63		64		65	
66		67		68		69		70	
71		72		73		74		75	
76		77		78		79		80	
81		82		83		84		85	
86		87		88		89		90	
91		92		93		94		95	
96		97		98		99		100	

臺北市立大同高中112學年度第2學期第01次定期考試

8年級 理化 班級範圍:01班~07班 組別範圍:第一組~第一組 標準答案

1	D	2	A	3	D	4	B	5	D
6	A	7	A	8	D	9	B	10	C
11	B	12	C	13	A	14	D	15	C
16	B	17	A	18	B	19	C	20	C
21	A	22	D	23	C	24	A	25	C
26	D	27	D	28	C	29	C	30	A
31	C	32	C	33	D	34	C	35	B
36	B	37	B	38	D	39	D	40	D
41		42		43		44		45	
46		47		48		49		50	
51		52		53		54		55	
56		57		58		59		60	
61		62		63		64		65	
66		67		68		69		70	
71		72		73		74		75	
76		77		78		79		80	
81		82		83		84		85	
86		87		88		89		90	
91		92		93		94		95	
96		97		98		99		100	